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Legárd Krisztián 
képviselő úr részére 

Tisztelt Képvise lő Úr! 

Tárgy: Válasz interpellációra 

Én is a sajtóból értesültem arról. hogy a kormány által kiosztott év végi pénzekből a László 

Tamás vezette Szövetség a emzetért Alapítvány 80 millió forintot kapott támogatásként. 

Saj nálatos módon önkormányzatunk ebből a pénzbő l nem kapott, azonban kerületünk ben több 

olyan civil szervezet is működik, akiknek nagy segítségére lett volna. Il yen például az Értelmes 

Életért Alapítvány és a Cortex Alapítvány, a kerületi nyugdíjas szervezetek. és ide tudnánk 

sorolni még az Ön által nevesített egyesületeket is. 

em tudunk olyan kerületi szervezetrő l sem. amelyik kapott volna támogatást László Tamáshoz 

és az alapítványához hasonlóan. 

László Tamás országgyűl és i képv i sel ő eddig még nem kérte ki ilyen kérdésben a vé leményem, dc 

ha az Önnek megfelel, akkor továbbítok a Képv i selő Úrnak egy li stát, amin szerepelnek azok a 

kerületi civil szervezetek. akik annak a 80 millió forintos támogatás egy töredékének is nagyon 

örülnének és hasznosan tudnák fe lhasználni . A továbbiakban remélem, hogy segítségére lesz ez a 

li sta. ha kormányzati támogatá'.>ok osztásáról lesz szó. 

Polgármesterként fontosnak tartom a civil szervezetek tán1ogatását. Éppen ezért az idei 

költségvetésben nem csökkentjük a támogatási keretüket. annak ellenére, hogy 

önkormányzatunknak több helyen spórolnia kell. Ki kell gazdálkodnunk a minimálbéremelésse l 

járó többletköltségeket, amihez a Kormány semmivel nem járul hozzá. Nem elég, hogy elvették 

az iskolákat tő lünk , így semmilyen rá látásunk nincs rájuk, még szolidaritási hozzájárulást is kell 

fi zetnünk. Mindezek mellett pedig még a főváros i forrásmegosztásból sem várható annyi 

támogatás, amennyire szükség lenne. 



A kerületben nagyon sok olyan civil szervezet működik, akik megérdemelnék, hogy több 

támogatásban részesüljenek. Tevékenységük dicséretreméltó, a kerületért, a kerületben élő 

emberekért végzik munkájukat, amit ezúton is köszönök nekik. 

Kérem Képviselő Urat válaszom elfogadására. 

Budapest, 2017.január f..4." 
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